
Ловно стопанствоЛовно стопанство

Расте интересът към прегледа 
на паднали рога от благороден елен 

в ДЛС „Воден – Ири Хисар“

Част от присъстващите на събитието ловни специалисти, експерти, служители от стопанствата, чийто 
системен труд е в основата на европейския облик на българското ловно стопанство 

Изпълнителният директор на ИАГ инж. Стоян Тошев отправи
приветствие и благодарности към ловните стопани за техния 
незаменим принос в развитието на ловното  стопанство у нас

Благородният елен е най-харизма-
тичният вид дивеч в Европа – с 
тези думи на инж. Иван Недков 

– директор на Северноцентрално дър-
жавно предприятие – Габрово, бе от-
крит традиционният преглед на паднали
рога от благороден елен на територия-
та на ДЛС „Воден – Ири Хисар“, кой-
то се проведе на 19 април за девета
поредна година. Инж. Недков изтъкна
професионалната работа на ловните
стопанства, която личи по качеството
на представените на изложбата рога.
Той допълни, че едни от най-красивите
и силни индивиди от вида благороден
елен обитават нашата страна.

На откриването на събитието при-
състваха изпълнителният директор 
на Изпълнителната агенция по гори-
те инж. Стоян Тошев, директорът на 
ДЛС „Воден – Ири Хисар“ инж. Кирил 
Колев, ректорът на Лесотехническия 
университет доц. д-р Христо Михай-
лов, председателят на Националното 
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ловно-рибарско сдружение „Съюз на ловците и риболовците 
в България“ инж. Васил Василев, областните управители на 
Габрово, Силистра и Разград, кметове на общини в района на 
ДЛС „Воден – Ири Хисар“, директори на държавни предприя-
тия, държавни ловни и горски стопанства, експерти по лова 
от регионални дирекции по горите, представители на научните 
среди, ловци и ловни деятели. 

Мащабът на изложението и броят на участниците в прегледа 
отбелязаха ръст и през тази година. Безспорен е приносът и 
отличен е трудът на служителите на ДЛС „Воден – Ири Хисар“ 
и на неговия директор инж. Кирил Колев, които като домакини 
на деветото годишно представяне на събрани паднали рога се 
отличиха с най-голямата сбирка от тях. Още десет държавни 
ловни стопанства („Несебър“, „Дунав“, „Росица“, „Каракуз“, 
„Черни Лом“,  „Тервел“, „Ропотамо“, „Граматиково“, „Мазалат“, 
„Тунджа“), Горско стопанство „Сеслав“  –  гр. Кубрат, четири 
дивечовъдни участъка („Зли дол“, „Буковец“, „Припека“, „Па-
метника – Бетера“) и една ловна дружина – в с. Прелез, се 
включиха в събитието със свои сбирки. Благодарност към ра-
ботата на ловните специалисти изказа инж. Стоян Тошев. Той 
увери присъстващите, че Министерството на земеделието и 
храните и ИАГ ще продължават да оказват подкрепа на всеки, 
който се е посветил на развитието на ловното стопанство на 
България. Инж. Тошев подчерта, че запазването на положи-
телната тенденция в развитието на благородния елен у нас 
е обща отговорност. Доц. д-р Христо Михайлов даде висока 
оценка на тазгодишното мероприятие и изтъкна значителния 
принос на прегледа на паднали рога от благороден елен към 
ловностопанската наука. Той допълни, че провеждането на 
традиционната годишна изложба придава европейски облик 
на ловното стопанство на България.

Инж. Кристина ИВАНОВА
главен експерт в Дирекция „Контрол по опазване 
на горските територии и ловно стопанство“ в ИАГ

Снимки: инж. Цветомир ЦОЛОВ

В тазгодишната изложба пролича отново качеството 
на падналите рога
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